
Algemene Ledenvergadering Gel 

10 mei 2022 

Aanwezige bestuursleden: Amber, Anouschka, Karin, Michel 

Afwezige bestuursleden met afbericht: Bo 

Aanwezige overige leden: 36 

 

Opening en goedkeuring notulen vorige ALV 

Alle aanwezigen krijgen een drankje van Gel. De voorzitter opent de vergadering rond 21.15 uur en heet 

de aanwezige leden welkom. 

Het bestuur toont de agenda voor vanavond. 

Wie heeft op- of aanmerkingen over de notulen van de ALV van 26 oktober 2021? Niemand, de 

vergadering keurt ze goed. 

 

Wie o wie? 

Het bestuur stelt zich voor: Amber, Anouschka, Karin, Michel en (helaas afwezig) Bo 

Hierna worden de commissies gepresenteerd en toegelicht: 

 Lesgevers: Arnout, Tessa, Amber, Thijs, Bo, Anouschka, Erik, Ilze, Michel, Celine, Daphne, 

Michiel, Esther, Frederike, Vito, Arnoud en Marianne 

 Muziekcommissie: Arnout, Vito en Thijs 

 Feestcommissie: Elai, Janey, Amber, Alison, Frederike en Fiona 

 PR-commissie: Rick, Celine, Michel en Amber 

 WELKOMmissie: Lydia, Tessa, Bo, Celine en Amber 

Totaal nu 24 actieve Actievelingen. 

Leden die tijdens de vergadering interesse toonden in het eventueel versterken van een commissie: 

 Jo anne voor het bestuur 

 Nino, Jiri en Nina voor de PR-commissie 

 Jamie voor de feestcommissie 

 Petra (Boevé) en Emiel geven zich op om de kascontrole volgend jaar uit te voeren 

 

Jaarverslag: terugblik 2021 

Aan de hand van vele foto’s kijken we terug op een mooi dansjaar, ondanks de Coronamaatregelen! 

Zoals de Actievelingendag (pas gehouden in 2022), een Rock ’n’ Roll weekend op Terschelling en een 

aantal bandjes in de Kompaszaal! 

 

Financieel verslag 2021 

Groot verschil wordt gemaakt omdat er geen feesten plaatsvonden (afgezien van optredens van bandjes 

op dinsdag). Daardoor bleef er mee geld in de vereniging dan begroot. De Actievelingendag bleek ook 

goedkoper. 

Begin 2021 kon er geen nieuwjaarsborrel gehouden worden. 

Iwan en Simone hebben de kascontrole uitgevoerd bij penningmeester Michel. Iwan vertelt over de 

werkwijze en bevindingen. Michel leest hun positieve conclusie voor. 



Voor de zomer werden een vrijdansavond en 5 lessen gratis aangeboden, om de cursus van 2020 af te 

ronden. Na de zomer was er een gratis workshop. Deze avonden kostten natuurlijk wel zaalhuur en 

dergelijke. 

We halen nu geen inkomsten meer vanuit de bar. 

Alle leden kregen in 2021 een periode contributie cadeau ter compensatie van de lockdown. 

Elk jaar wordt er geld gereserveerd voor het volgende jubileum. Dit zal in 2024 plaatsvinden. I.p.v. eerder 

6000 euro zullen wij deze keer 2000 euro reserveren. 

Eindbalans 2021: zo’n 41.000 euro, nu 2.181 euro minder. 

De vergadering verleent het bestuur decharge over 2021. 

 

2022: met volle kracht vooruit! 

Dit jaar zijn wij naast de lessen weer opgestart met een aantal feestjes en er staan er nog veel meer in de 

planning: 

 Eind maart was ons spectaculaire feest Welkom Aboard! 

 De eerste periode werd afgesloten met een band: “Shoot from the Hip”! 

 Wij hebben samen de Koningsnacht ingeluid! 

 Op 24 mei (?) komt er ook weer een bandje! 

 2 juli houden we een feest in het Zonnehuis met het thema: “Summer Nights”! 

 9 tot 11 september komt weer Rock ’n’ Roll Street op Terschelling. Snel inschrijven! Want vol is 

vol! Informatie hierover volgt binnenkort. 

 

Begroting 2022, vooruitblik 2023 

 Er zijn minder nieuwe leden, maar bestaande leden zijn trouw gebleven 

 We begonnen in de Kompaszaal in 2021 met een zaalhuur ter hoogte van Borgerstraat +BTW 

 De zaalhuur is in 2022 (en 2023) verhoogd zoals vooraf afgesproken 

 Ook dit jaar krijgen we weer subsidie vanuit de gemeente Amsterdam: 4.000 euro 

 In 2023 hopen wij weer meer leden te hebben! 

Vragen uit de zaal worden beantwoord. Stel dat wij een volgende Corona-golf krijgen en het ledenaantal 

niet veel daalt, dan hoeft de contributie nog niet omhoog. Kosten lustrumfeest 2019 waren 20.715 euro 

(tegen een entreeopbrengst van 2.373 euro). 

De begroting wordt goedgekeurd. 

 

Rondvraag, afsluiting en dansen 

Er word een ingezonden brief van Edwin (voormalig lesgever) voorgelezen. Hij meldt dat het hem opvalt, 

dat vaak lesgevers vrij snel na de lessen naar huis gaan en niet aanwezig zijn tijdens het vrijdansen. Dit 

wordt besproken met de aanwezigen en gevraagd hoe zij dit ondervinden. Samenvattend vinden de 

meesten, dat het als prettig ervaren wordt als er een aantal lesgevers aanwezig zijn, maar ze snappen 

ook wel dat ook de lesgevers een vrijwillige positie hebben. 

Omdat wordt ondervonden dat mails minder goed door (jonge) leden gelezen worden, gaan Nina en Jiri 

een WhatsApp-groep aanmaken met alle leden, om op die manier informatie op een makkelijker manier 

door te laten stromen. Deze groep is alleen bedoeld om informatie te verkrijgen en niet erop te kunnen 

reageren. 

Voorzitter Amber sluit de vergadering en roept op tot dansen! 


